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RO.0002.1.2021.BG 

 

Protokół Nr XX/21 

 

z XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta                            

i Gminy we Fromborku w dniu 28 stycznia 2021 roku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
00

, a zakończono o godz. 10
11

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 11 radnych.  

Nieobecni to: radna Ewa Błoch, radny Jacek Gawłowski, radna Agnieszka Ros, radna Jadwiga 

Urbanowicz. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork 

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork 

 Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Justyna Podleś – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku 

 Pani Agata Woźnica – Stanowisko ds. administracyjno - kontrolnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. Pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XX zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 10 radnych. Nieobecni to: radna Ewa Błoch, radny Jacek Gawłowski, 

radna Agnieszka Ros, radna Jadwiga Urbanowicz, radny Bartosz Karpowicz. 

Ad. Pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Urszulę Zakrzewską. 

Radna wyraziła zgodę. 

Sekretarzem obrad została radna Urszula Zakrzewska. 

Ad. Pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk powiedział, że do biura rady 

wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork z dnia 26 stycznia 2021 r. o wprowadzenie do 

porządku obrad XX sesji Rady Miejskiej we Fromborku projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Frombork na lata 2021-

2026”. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2. 

Godz. 9
05 

na salę obrad przybył radny Bartosz Karpowicz. 

Radny Marcin Zabłocki zwrócił uwagę, aby nie stało się to regułą wprowadzanie uchwał na ostatnią 

chwilę, bo radni mogą nie mieć czasu na zapoznanie się z treścią projektu. Burmistrz Zbigniew 

Pietkiewicz wyjaśnił zaistniałą sytuację. 
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Przewodniczący ww. wniosek poddał pod głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30.12.2020 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XIX sesji zwyczajnej w dniu 30.12.2020 r.  

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2021 rok; 

b) utworzenia instytucji kultury pod nazwą „Centrum Kulturalno-Biblioteczne we Fromborku”; 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty dotyczącej oddania w użytkowanie 

wieczyste na rzecz Związku Harcerstwa Polskiego Chorągwi Warmińsko- Mazurskiej w Olsztynie 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów, jako działki o numerach 97 i 98, obręb 6 

miasta Frombork, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgi wieczyste o numerach 

EL1B/00014020/7 i EL1B/00014093/9; 

d) przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Frombork na 

lata 2021-2026”. 

8. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej za II półrocze 2020 r. 

9. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady Miejskiej we Fromborku na 2021 rok. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. Pkt 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu z 

XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 30 grudnia 2020 roku.  

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Protokół został przyjęty.  
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Ad. Pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 30 grudnia 2020 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.    

   

Ad. Pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z 

pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od 30.12.2020 – sprawozdanie to wraz ze 

sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt 7. 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść 

Uchwały Nr XX/271/21 z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie zmian w budżecie na 2021 

rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XX/271/21  

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XX/271/21 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść 

Uchwały Nr XX/272/21 z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie utworzenia instytucji kultury 

pod nazwą „Centrum Kulturalno-Biblioteczne we Fromborku”. 

Radni zwrócili uwagę, że treść § 1 uchwały, co do daty rozpoczęcia działalności jest inna niż w 

posiadanym projekcie uchwały. 

Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Miasta i Gminy.  

Przewodniczący ponownie odczytał treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XX/272/21  

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XX/272/21 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść 

Uchwały Nr XX/273/21 z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
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udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty dotyczącej oddania w użytkowanie wieczyste na 

rzecz Związku Harcerstwa Polskiego Chorągwi Warmińsko- Mazurskiej w Olsztynie 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działki o numerach 97 i 98, obręb 

6 miasta Frombork, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgi wieczyste o 

numerach EL1B/00014020/7 i EL1B/00014093/9 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XX/273/21  

Za głosowało 8 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XX/273/21 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

O godz. 9
35

 Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach celem poprawienia Uchwały 

Nr XX/274/2. 

O godz. 9
40

 Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk wznowił obrady XX sesji Rady 

Miejskiej we Fromborku, stwierdził prawomocność obrad, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, obecnych jest 11 radnych. Nieobecni to: radna Ewa Błoch, radny Jacek Gawłowski, radna 

Agnieszka Ros, radna Jadwiga Urbanowicz, 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść 

Uchwały Nr XX/274/21 z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia „Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Frombork na lata 2021-2026”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XX/274/21.  

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XX/274/21 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała została przyjęta. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz, przedstawił dane demograficzne 

w porównaniu roku 2019 do roku 2020, przyrost naturalny zarówno w roku 2019, jak i 2020 był na 

minusie. Rozszerzył również temat dzierżawy bazy harcerskiej, otrzymany operat uwzględniający cenę 

nieruchomości oraz gruntu opiewa na kwotę ok. 700 tys. zł., przy zastosowaniu stawki minimalnej, kwota 

do zapłaty przez użytkownika wieczystego wyniesie ponad 18 tys. zł., dodał, że Chorągiew Wojewódzka 

zalega z zapłatą podatków w wysokości 12 tys. zł.  

 

Ad. Pkt 8 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej za II półrocze 2020 r. 

Komisja Budżetu i Finansów – sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca komisji Urszula Zakrzewska 

– załącznik nr 12. 
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Komisja Rewizyjna – sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Jakóbczyk – 

załącznik nr 13. 

Komisja Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych – sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca komisji  

Beata Fiuk – załącznik nr 14. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – sprawozdanie przedstawił przewodniczący komisji Tadeusz 

Kochański – załącznik nr 15. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa – sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca komisji 

Longina Woelky – załącznik nr 16. 

Ad. Pkt 9 

Przedstawienie planów pracy Komisji Rady Miejskiej we Fromborku na 2021 rok. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa – plan pracy odczytała przewodnicząca komisja Longina 

Woelky – załącznik nr 17. 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – plan pracy odczytała przewodnicząca komisji Beata Fiuk 

– załącznik nr 18. 

Komisja Budżetu i Finansów – plan pracy odczytała przewodnicząca komisji Urszula Zakrzewska – 

załącznik nr 19 

 

Ad. Pkt. 10. 

Sprawy różne. 

Brak 

Ad. Pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad  

zamknął XX zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radna Urszula Zakrzewska 

Protokołowała – Bernadeta Gajewska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

we Fromborku 

/-/ Ryszard Pawluczuk 

 

 

 

 

Transmisja z XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 28 stycznia 

2021  roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 
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